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Radny Rady Miasta
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Odpowiadajqc na interpelacjQ migdzysesyjnq w sprawie zwigkszenia czgstotliwoSci kursowania

linii nr 2 upzejmie informujq, 2e z uwagi na ograniczone Srodki finansowe pzeznaczone na transport

publiczny w bud2ecie miasta wloclawek na rok 20i7 nie planujg zwigkszenia poda2y uslugi

komunikacyjnej na ww. linii.

Pana pro3ba zostanie uwzglqdniona podczas konstrukcji budZetu na rok nastgpny.

Do wiadomo5ci:

1, Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr.

2. Biuro Rady Miasta.
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